
 

 

Schriftelijke vragen ‘Erbarmelijke omstandigheden speciaal 
onderwijs IJsselmonde’    
 
Aan het college van burgemeester en wethouders  
Coolsingel 40  
3011 AD Rotterdam  
 
Rotterdam, 3 februari 2025 
 
Geacht college, 
 
Kindcentrum IJsselmonde, aan de Heindijk 20, is gebouwd om een unieke en noodzakelijke vorm van 
onderwijs mogelijk te maken. Namelijk onderwijs, opvang, zorg en gezondheid op één plek. Helaas 
bleek dit schoolgebouw al voordat het werd afgeleverd (17 januari 2023), te klein om het beoogde 
onderwijs te geven. Hierdoor konden de leerlingen en docenten van speciaal basisonderwijs (SBO) 
Kindcentrum aan de Oosterhagen 251, niet meeverhuizen naar de Heindijk 20. Wij hebben vernomen 
dat het schoolbestuur van deze “achtergebleven” school meermaals aandacht heeft gevraagd bij de 
gemeente voor een oplossing. Zonder reactie. Het bestuur, de ouders en de kinderen voelen zich 
ongehoord.  
 

1. Is de wethouder bekend met de vraag vanuit het schoolbestuur?  
2. Waarom heeft de gemeente, in de afgelopen 2 jaar, geen aanstalten gemaakt om deze 

school te helpen met verhuizen naar een nieuwe locatie? 
3. Het schoolbestuur van SBO Kindcentrum IJsselmonde heeft aangeboden te willen verhuizen 

naar het oude pand van de Van Brienenoordschool. Die al geruime tijd leeg staat. Is de 
wethouder hiervan op de hoogte en wat is uw reactie?  

 
Het SBO Kindcentrum IJsselmonde zit nu al 2 jaar noodgedwongen aan de Oosterhagen. Wij hebben 
kunnen waarnemen dat dit pand in zeer slechte staat is, en zelfs deels is afgekeurd. Het is er koud en 
vochtig, je ziet en ruikt de schimmel aan de muren en plafonds, en lekkages en stroomstoring zijn 
eerder een regel dan een uitzondering. Er moet zelfs gebruikgemaakt worden van ijskoude 
festivaltoiletten waar twee gehele verdiepingen gebruik van moeten maken. Met als dieptepunt een 
betonnen balk van 50 cm breed en 15 centimeter dik dat uit plafond op een schooltafel viel.1 Wonder 
boven wonder waren er geen gewonden. Het is onacceptabel dat kinderen in zulke erbarmelijke 
omstandigheden onderwijs krijgen en docenten onderwijs geven.  
 

4. Is de wethouder bekend met de erbarmelijke omstandigheden waar medewerkers van deze 
locatie, docenten en leerlingen zich in bevinden?  

5. Wat heeft de wethouder sindsdien gedaan om deze school aan een betere locatie te helpen? 
En waarom zitten deze leerlingen, 20 maanden ná dit incident, nog steeds in een onveilig en 
afgekeurd schoolgebouw? 

 
De Rotterdamse VVD vindt dat alle Rotterdamse kinderen recht hebben op goed, passend en vooral 
veilig onderwijs.  
 

6. Hoe gaat de wethouder ervoor zorgen dat op korte termijn alle kinderen uit de Oosterhagen in 
een veilig schoolgebouw onderwijs kunnen krijgen? 

7. Kan de wethouder ons garanderen dat hij op korte termijn in gesprek gaat met het 
schoolbestuur, zodat Kindcentrum IJsselmonde en SBO Kindcentrum IJsselmonde op lange 
termijn weer onder één dak gehuisvest kunnen worden?  

 

1 
https://www.ad.nl/rotterdam/kinderen-niet-meer-naar-school-nadat-betonblok-uit-plafond-valt-voelt-niet-meer-veili
g~a17d0a44/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.nl%2F 
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Ik kijk naar een spoedige beantwoording.  
 

 
 
Jordi Vicario       
De Rotterdamse VVD        


